
 

Ravsted Børneunivers 

Mødeindkaldelse 

Emne: Fællesbestyrelsen, møde  

 
Dato: Torsdag d. 30. marts 2023 
Tid: 19:00 – 21.30 
Sted: Ravsted Børneunivers 
Kage: Karina 
 
  

Deltager ved mødet: 
Michael Holm 
Karina Metcalfe 
Åse Lavrsen 
Lene Johannsen 
Christian Carstensen 
Pia Blaudzun 
Randi Carstensen 
Louise Nielsen 
Nicoleta Vulpe 
 
 
Fraværende: 
Ida Lauritzen 
Tine Svane 
Henrik Sams 

Dagsorden: Tid: Referat: 

Godk. af referat 2 min Godkendt 

Nyt fra elevrådet 5 min Elevrådet har været inde i byrådssalen og 
snakke med borgmesteren. Det handlede mest 
om miljø og bæredygtighed. 
Elevrådet har været på Lyreskovskolen, hvor de 
i grupper sammen med de andre 
elevrådsrepræsentanter har arbejdet med 
Kahoot (en quiz), bæredygtighed og miljø. 
Elevrådet har afholdt banko, hvor de tjente 4-
500 kr. Desværre var der ikke så stor deltagelse 
bl.a. grundet sygdom i skolen. 
Elevrådet har givet 200 kr. til hver klasse og så 
bestemmer klassen selv, hvad de vil købe. 
Elevrådet skal, når sommerferien nærmer sig, 
på en hyggetur (nok svømmehal) – som 
belønning og tak for årets indsats.  
 

360ᵒ Ravsted Børneunivers (Karina og Åse) 15 min Dagpleje: De nye børn er faldet godt til i 
dagplejen. Dagplejen går til småbørns- 
salmesang i kirken, sammen med 
troldeungerne fra børnehaven. 
 
Børnehave: Endelig rapport vedr. tilsyn er 
kommet. Den er offentliggjort på hjemmesiden 
og alle punkter er grønne, hvilket er den bedste 
status. Det er en succes, der skal fejres. Det 
næste tilsyn er allerede på trapperne – en 
tilsynsførende kommer først på u-anmeldt 
besøg, senere er der så opfølgning bl.a. i form 
af tilsynsmøde.  

https://ravstedboerneunivers.aula.dk/


Åbent Hus i morgen, fredag d. 31. marts, samt 
27. april og 9. juni. Børnehaven har reklameret 
på facebook. Det er et fint opslag de har lavet. 
Der starter to nye børn til april og der starter et 
nyt barn pr 1. eller 15 maj. 
Børnehaven har inviteret dagpleje og skolen er 
også med i fællesarrangement den 25. maj 
vedr. Royal Run. 
De største børnehavebørn og 0.-3. kl. skal 
deltage i Forskningens Døgn - omkring krop og 
bevægelse. 
 
Skole: Der er p.t. rigtig mange arrangementer. 
Hele skolen skal på naturskole tirsdag efter 
påske. 
3.-4. kl. skal til skolekoncert med 
symfoniorkester og deltage i Makerspace ved 
Aabenraa Bibliotek. 
I morgen er der fælles morgenmad/frokost og 
hen ad formiddagen ”Sangens Dag,” – hvor alle 
elever er i Universstedet.  
5.-6.kl. skal i uge 16 på madlejr i Højer. Det er 
en lejerskole, med fokus på madlavning. De skal 
også se hønseri mm. 
Der har været en del sygdom i foråret. Både 
blandt børn, elever og personale.  
Skolen aflyser ikke timer, men får det til at 
hænge sammen fx ved klasser sam-læses og 
dække timer ind for hinanden. 
Aase drøfter koordineringen af lektier på tværs 
af fag med kollegaer. 

Valg til bestyrelsen – hvem er på valg: 
 Randi Carstensen 

 Christian Carstensen 

 Louise Nielsen 

 Henrik Sams 

 Valg af suppleant 

15 min Alle ønsker genvalg, men der mangler en 
suppleant. Michael laver en invitation også ift. 
mulighed for at stille op. Valgmøde samt 
generalforsamling for Støtteforeningen er 
tirsdag den 30. maj. 
Trækplaster til arrangementet overvejes…fx 
fernisering af børns værker eller evt. drøftelse 
af emne (fx legegrupper) 

Info fra dialogforum (Åse, Randi, Michael) 15 min Inklusionsbørn, hvordan kommer  
inklusionsbørnene videre, miljø. 
Økonomi – evt. invitere forvaltningen til møde. 
Skolevæsenet i Aabenraa har mistet i omegnen 
af  900 elever over de sidste 3 år.  

Trivselsmålinger – kort overblik 10 min Tal er ikke kommet, men skulle komme i næste 
uge. Tallene præsenteres på næste møde. Her 
gives så et overblik over elevernes trivsel på 
klasse-niveau. (tal på elev-niveau kan man ikke 
få) 

SFO 2 morgenåben 5 min Prisen ligges tæt op ad andre skolers SFO2 
priser. 

Info vedr. fondsøgning til aktivitetspark (Pia) 5 min Der er samlet 500.000 kr. Kommunen har givet 
en bålhytte, men resten af pengene går ikke så 
nemt.  De 500.000 kan kun bruges, hvis vi får  
finansiering til det samlede projekt. Pia 
kontakter fondene ift. at lave noget nyt i 
skolegården. 



Børnehaven mangler en brøndring til  at 
afskærme bålet i bålhytten, så børnehaven kan 
bruge den. Christian og Pia kigger efter om de 
har en brøndring liggende 

Info fra Michael 
 

10 min Musik vikar Diana, som tidligere har været 
ansat, har netop afsluttet musikundervisning. 
Hun har haft 3.-6. kl. Eleverne har været glade 
for det. Der har dermed fundet decideret 
musikundervisning sted – noget vi har ”haltet 
på…” 
 
Skoleplan: Lærerkredsen og forvaltningen er 
blevet enige om at der skal udarbejdes en 
skoleplan. Planen beskriver, hvordan dagen er 
organiseret og hvad der er fokus på. Åse (som 
har clearet med lærerne) og Michael har 
sammen udarbejdet modellen. 
 
Hjemmesiden: Nyt punkt under ”skolen,” – 
skoleudviklingssamtale. Den er næsten færdig, 
der bliver lagt sidste finger på layout og 
indhold. Kort sagt beskriver den hvad der er 
særlig fokus på fremadrettet… 

Evt. 
 

 Sommerfest bliver den 31.8. (igen en torsdag), 
formatet stort set som sidst…med div. 
aktiviteter samt fællesspisning.  
 
Arbejdslørdag: 9. september – tilmeldingen 
laves som familie-tilmelding af hensyn til at ikke 
alle bruger Aula. 
 
Pedel: sygemeldt pt. Af større projekter skal 
der lægges fliser og laves plads til affalds-går 
ved vejen/p-pladsen. 
 
Skoleskak slutter i dag, dog ikke for de elever 
der skal til landsfinale.  Skoleskak starter igen 
efter efterårsferien og det er fra 0. kl. og op. 
 
Gymnastisksalens gulv skal brydes op. 
Ventilationen er ikke god nok. Forhåbentlig kan 
reparationen laves meget tæt på 
sommerferien. Lyden i gymnastiksalen er ikke 
for god… 
 
Ravsted børneunivers kører med nedsat 
timeantal for 4-5-6. klasse, 2 lekt./ugentligt. 
 
Det var en god chauffør- og bestyrelses-
middag, med god stemning. Forslag til 
oplægsholder(e) til næste gang modtages 
gerne. 

   

 
 

 



 


